



## **Referat 22.Januar**

Sted: Gamlatunet

Til stede: Solveig, Stein Andor, Kjetil Andre, Marijann, Frode.

### **Saksliste:**

1. Årshjul
2. Bussavgang morgen v Dommersnes om Bjoa til Ølen
3. Vossasvingen – nå er vi i gang
4. Referat Årsmøte v/Frode
5. Altinn
6. SØK pengene – kontonr med mer.
7. Ymse

### ***Årshjul***

Me lagar årshjul. Her kan me sette opp datoar for møter, oppgaver, søknadsfrister m.m.

### ***Bussavgang morgen v Dommersnes om Bjoa til Ølen***

Send mail til fylkeskommunen med kopi til kommunen. Der ein stiller spm ved denne skuleskys ordninga.

### ***Vossasvingen – nå er vi i gang***

Det blir holdt møte i forkant av oppstart av dette prosjektet den 25/1 Torsdag 14.30 ang Vossasvingen. VGU har ikkje mulighet til å stille men me prøve å få referat frå dette møtet.

### ***Referat Årsmøte***

Dette skriv me ut og to frå styret signerer referatet og sender dette inn.

### ***Altinn***

Oppdatere i Brønnøysundregistrene dei nye styre medlemmene Anna Elisabeth Langhelle og Marijann Larsen.



### **SØK pengene – kontonr med mer**

Midlene reklamerar me for på nettsiden til Grendautvalget. Kanskje Steinar kan annonsere dette på Vikebygd.org

Referat frå SØK-møtet og informasjon om midlene skaffes frå Elisabeth Julsrud.

Stein Andor sender ut søknadskriter for SØK midlene til medlemmene av VGU, desse kriteriene sender me til SØK når desse er ferdig utarbeida. Til dei søkerane som får støtte frå desse midlene vil me prøve å få til eit møte med. (Juni?).

Nytt kontonr sendes inn til SØK.

### **YMSE**

Lage Facebook gruppe for utflytta Vikebuar mellom 16 – 35år der dei kan komme med forslag til kva som skal til for at dei kunne tenkt seg å flytte tilbake.

Oppfølging mail ang. gatelys (innkomment forslag). Kven har ansvaret for desse lysa? Kommunen, fylkeskommune?

Sende inn Innspel til møte ”buattraktivitets –prosjekt” med kommunen den 22. Februar. Desse sender me inn på [post@vikebygd.no](mailto:post@vikebygd.no)

*Neste møte Mandag 12.mars på Gamlatunet kl. 20.00*